
REFERAT AF STIFTENDE GENERALFORSAMLING I SENIORFINANS ROSKILDE DEN 27. MARTS 2025 

Mødet afholdt i Herslev Bryghus spisesal kl. 12.30. 

Dagsorden for stiftende generalforsamling vedhæftes. 

Punkt 1: Kirsten (formand) bød velkommen til de fremmødte og var glad for, at så mange var mødt frem. 

Finansforbundets hovedbestyrelse har besluttet, at hver seniorafdeling skal have en valgt 

bestyrelse, for at formalisere seniorgrupperne, og derfor er I indkaldt i dag til stiftende 

generalforsamling 

Baggrunden er, at andre grupper i Finansforbundet er oprettet som foreninger. 

Samtidig er det med til at give nogle nedskrevne procedure ved udskiftning i 

bestyrelserne, hvad der ikke har været førhen. 

Kirsten foreslår Cicilie Dam fra Finansforbundet som dirigent. Cicilie blev valgt. 

Cicilie konstaterede af generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 

Cicilie viste dagsorden på lærredet. 

Punkt 2: Bent fra bestyrelsen blev valgt som referent. 

Punkt 3: Behandling af indkomne forslag (nye vedtægter) Cicilie nævnte, at der på 

indbydelsen var et link til de nye vedtægter. Ingen havde kommentarer. 

De nye vedtægter blev vedtaget ved håndsoprækning. 

Punkt 4: Kirsten Liljenholt blev valgt som formand for 2 år. 

Bestyrelsesmedlemmerne Tonni Smidt, Birthe Mejdahl Nielsen og Bent Reimer Nielsen 

blev alle valgt for 1 år. 

Kirsten forslog Kim Jonasson som det sidste bestyrelsesmedlem og Kim var villig til 

valg for 1 år. Kim blev valgt for 1 år. 

Bent fortalte, at til næste generalforsamling ville der være et punkt på dagsorden som 

hedder: Økonomisk orientering for året. 

Der indsendes løbende kvartalsregnskab med bilag, som herefter gennemgås af en fra 

Finansforbundets bogholderi. Et egentligt årsregnskab bliver ikke udfærdiget. 



Godkendelse af årsregnskabet er blevet slettet fra de oprindelige vedtægter, da et sådant 

ikke kunne være færdig før i løbet af sommeren det efterfølgende år. Det er for sent, da 

alle grupperne holder generalforsamling i første kvartal. 

Bent fremlagde den økonomiske oversigt for året 2024 - på lærredet. 

Vi får et tilskud fra Finansbundet på 151.000 kr. i 2025. 

Der skulle i henhold til vedtægterne vælges 2 suppleanter og vi vil meget gerne have et 

par som begge vil blive valgt for 1 år ad gangen. 

Bent gennemgik regler for bestyrelsesmedlemmer og suppleanter, som er ligestillet. 

Jeanne Hurup og Aksel W. Larsen ønskede at stille op og blev valgt, for 1 år. 

Punkt 5. - ingen indlæg. 

Cicilie takkede for god ro og orden og afsluttede hermed generalforsamlingen. 

 

 


